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Pani

Bogusława Jagodzińska

Burmistrz Wyrzyska

Wyciąg z protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

oraz Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Wyrzysku w dniu 26 stycznia

2016 r. w punkcie dotyczącym: „Wolne głosy i wnioski”.

Radny, Pan Stefan Wełniak powiedział, że przed przyjazdem na posiedzenie komisji rozmawiał

z Panią z Koła emerytów i rencistów w Osieku odnośnie tego czy to pomieszczenie, które obecnie

użytkują  będzie  im  zabrane  ponieważ  troszkę  ta  osoba  była  zniesmaczona.  Następnie  radny

powiedział, że chciałby się dowiedzieć na temat obcinki drzew, które wchodzą w druty ponieważ

jest okres zimowy i można byłoby to zrobić. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska-  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  jeżeli  chodzi  o  przycinkę

i wycinkę drzew to od dnia dzisiejszego firma Pana  ochrona danych osobowych znajduje się już

na trenie Wyrzyska i  będzie szła po kolei.  Odnośnie Koła emerytów i rencistów w Osieku nad

Notecią Pani Burmistrz powiedziała, że oczywiście nikt nikomu niczego nie zabiera lecz zmienia

się  tylko  opiekun  świetlicy.  Wyjaśniając  Pani  Burmistrz  powiedziała,  że  przystąpiło  się  do

odświeżenia  pomieszczeń  i  Panowie  malują  od  nowa,  a  sytuacja  wynikła  ze  spotkania

noworocznego z tym kołem gdzie osieccy emeryci wyszli z propozycją utworzenia uniwersytetu

trzeciego wieku. Obecnie chce się zorganizować cykliczne spotkania emerytów i rencistów właśnie

w tym pomieszczeniu,   a od przyszłego tygodnia,  od poniedziałku na umowę zlecenie zostanie

zatrudniona Pani ochrona danych osobowych jako osoba kulturalno-oświatowa. W związku z tym

raz  w tygodniu  będą  prowadzone spotkania  dla  emerytów i  rencistów i  jak  to  się  sprawdzi  to

również z taką formą wejdzie się  na Wyrzysk. Następnie Pani Burmistrz powiedziała, że nic się nie

zmienia  i  będzie  pełna  dostępność  pomieszczenia,  a  Pani  ochrona  danych  osobowych będzie

prowadziła również w pomieszczeniu świetlicowym zajęcia z zespołem muzycznym, który chce

stworzyć z dzieci szkolnych. Natomiast nie będzie to świetlica szkolna, a takie słuchy już doszły ale

w dniu wczorajszym była Pani  ochrona danych osobowych i wszystkie obawy zostały rozwiane.

Zaczyna się  od Osieka  zgodnie  z  życzeniem,  a  Pani  ochrona danych osobowych,  która  będzie

prowadziła  zajęcia  jednocześnie  będzie  opiekunem  wszystkich  pomieszczeń.  Kończąc  Pani

Burmistrz dodała, że Pani Prezes Koła miała obawy co do zabezpieczenia dokumentów i w związku



z  tym  jest  się  w  trakcie  realizacji  zakupu  szafy  gdzie  będzie  można  również  zaprezentować

osiągnięcia Koła w formie pucharów i dyplomów. 

(...)

Radny, Pan Stefan Rymer zapytał, czy inne osoby mogą korzystać z pomieszczenia, które zajmują

emeryci?

Pani  Bogusława Jagodzińska-  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że nie,  a  stowarzyszenia mogą

korzystać ze świetlicy wiejskiej.

Radny, Pan Józef Jasik zapytał, czy inne stowarzyszenia będą mogły korzystać z tej osoby aby im

zorganizowała wyjazdy czy spotkania? Kontynuując radny dodał, że Koło emerytów i rencistów

jest tak prężną organizacją i tak prężnie zorganizowaną wewnętrznie grupą iż niezasadne byłoby

aby dodatkowo wspierać ich poprzez organizowanie im imprez. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska-  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  w  Osieku  zatrudnieni

są  animatorzy  i  nie  zawsze  jest  pełne  obłożenie  godzin  poprzez  dzieci.  W  związku  z  tym

równolegle przy dzieciach można skorzystać z porady jakie wykonywać ćwiczenia ponieważ nie

jest  tak,  że  dodatkowo opłaca się  pracownika przez  dom kultury czy OSiR.  Kontynuując Pani

Burmistrz powiedziała, że w Wyrzysku emeryci mogą podejść na Orlik gdzie jest taki animator

i poprosić aby zarezerwował dla nich kilka godzin, a na pewno jakoś sobie to ustawi. Natomiast jest

kwestia  aby  wykorzystać  te  osoby,  które  mają  za  to  płacone  ponieważ  należy  pieniądze

spożytkować na rzecz społeczności. 

Radna, Pani Ewa Michałek zapytała, czy ta Pani, która ma pracować z emerytami jest już w tej

chwili takim animatorem? 

Pani  Bogusława  Jagodzińska-  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  ta  Pani  jest  animatorem

na tworzenie zespołu muzycznego, a tam będzie działać w ramach opiekuna świetlicy. 

Radna, Pani Ewa Michałek zapytała, czy na świetlicy wiejskiej w straży znajduje się opiekun?

Pani  Bogusława  Jagodzińska-  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  na  każdej  świetlicy  jest

opiekun, czyli taka osoba co sprząta i opiekuje się w sensie technicznym.  

Radna, Pani Teresa Pinkowska zapytała, czy odbyły się konkursy na animatorów?

Pani Bogusława Jagodzińska- Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że takie rzeczy prowadzi OSiR.

Radna, Pani Teresa Pinkowska powiedziała, że w poprzednim roku bardzo dużo osób pytało się

na jakiej zasadzie zatrudniane są osoby na Orlikach ponieważ nie wykonywali swoich obowiązków.

Kontynuując radna powiedziała, że zmieniło się kierownictwo i ta Pani jest pełna werwy ale nie

można  zatrudniać  osób,  które  nie  wykonują  należycie  swoich  obowiązków  ponieważ  biorą

za to pieniądze.  

Pani  Bogusława  Jagodzińska-  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  na  Orlikach  nie  będą
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zatrudniane  te  same  osoby  i  tam  nie  ma  konkursów  lecz  zatrudnia  się  na  umowę  zlecenie.

Natomiast Pani Kierownik zastosowała formę informowania, że będzie nabór na takie miejsce gdzie

należy złożyć ofertę i się tym osobom przygląda. 

Radna,  Pani  Ewa  Michałek powiedziała,  że  jak  szykuje  się  wycinka  drzew  to  chciałaby

zaznaczyć, że w 2014 roku przy ulicy Grunwaldzkiej 6A, tam gdzie są garaże były obcinane akacje,

które są kruche i pozostał taki niewycięty kawałek. 

Pani Bogusława Jagodzińska- Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że jak będzie Pan Kamer to się

przekaże informacje. 

(...)

Radna,  Pani  Ewa  Michałek powiedziała,  że  przy  małym  mostku  obok  bloków  znajduje  się

ogrodzone  boisko  gdzie  chodzą  małe  dzieci  grac  w  piłkę,  a  teraz  nie  jest  to  zabezpieczone

i właściciele chodzą tam z psami. 

Radny, Pan Stefan Rymer powiedział, że po raz kolejny powinno zrobić się jakąś akcję ponieważ

pewne obowiązki  na  właścicielach  ciążą.  Kontynuując  radny powiedział,  że  podjęło się  pewną

uchwalę o utrzymaniu czystości,  która jest  martwą uchwałą.  Natomiast  są odpowiednie służby,

które powinny takie kwestie kontrolować, a jak wiadomo jeden strażnik nic nie zrobi i jak było

trzech to też nic nie robiono. Kończąc radny powiedział, że jest coraz gorzej ponieważ zwraca się

uwagę i nic to nie daje ale poprzez ogłoszenia w jakiś sposób należy to pobudzać oraz przypominać

właścicielom psów o ciążących na nich obowiązkach. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska-  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  po  raz  kolejny  ponowi  się

ogłoszenia ale nie jest się biernym ponieważ są mandaty jak się takie osoby złapie lecz należałoby

cały czas chodzić. 

Sporządziła:

D. Pinkowska

podinsp. ds obsługi rady gminy 
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